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Deltagere:  Studerende Jakob Mads Lundsteen, Cecilie Ramstedt Frølich, Aleksander Kappel, 
underviser Martin Tengberg, studievejleder Lotte Myler, Rektor Pia Palnæs Hansen 
 
Afbud: studerende Lars Johannessen, Mette Møjbæk Duedahl, Uddannelsesleder Bonnie Gudbergsen, 
klinisk underviser Malene Sparsø,   
Referent: Lotte Myler  
 
 
 
 
 
 
 
 
Referent: Gunhild Koch Hansen 

Emne Hvad skal vi udrede Bilag Referat 

Dagsorden og medlemsoversigt Velkommen  
Kort gennemgang af dagsordenen og 
medlemsoversigt  
 
 

Bilag A medlemsoversigt   Ønsker at der kigges på kommisoriet igen 
næste møde. 
Synes at rektor skal stå som bare kan 
deltage. 
Kigge på medlemsoversigten. Kunne man 
have suppleanter – dette tages op til 
beslutning næste gang. 

TEMA:  Kvalitetsarbejde  
 
Drøftelse af hvordan 
studierådet kan bidrage til 
kvalitetsarbejdet med 
udgangspunkt i: 
 
Bhsunds’s fælles rammer: 

- Systematisk og 
involverende 
kvalitetsarbejde 

 
Gennemgang og drøftelse godkendt 
opfølgningsplan.  
Hvordan bidrager studierådet? Med særlig 
fokus på det studiesociale miljø. 
 
 

 
Bilag B, godkendt 
opfølgningsplan 
Uddannelsesgennemgang 
Sygeplejerskeuddannelsen 
Bornholm  
 
 
 
 
 

 
Workshoppen 29/3 – kan der være 
studerende med fra studieråd? Det er der 
umiddelbart opbakning til og dette 
formidles til GUKO. LW giver studerende 
adresser til GUKO. 
På mødet efter workshoppen skal der 
udarbejdes årshjul og prioriteringer. 
 
Bæredygtighed (og væredygtighed) – der 
arbejdes med dette nu og dette skal sendes 

 
Campusfællesskabet 
Minervavej 1 
3700 Rønne 
TLF.36982900 
bhsund@bhsund.dk 
www.bhsund.dk 
CVR 29547807 

Dato 09.03.23 

Referat  
Studierådet Sygeplejerskeuddannelsen 
 

Torsdag den 09.03.23 kl. 14. til 15.30 Lokale 1.190  
loka 
 
 
 

mailto:bhsund@bhsund.dk
http://www.bhsund.dk/


2 
 

  ud til studierådet min.1 uge inden næste 
møde. Der forholder de studerende sig til 
det – og derfor vil vi gerne invitere GUKO 
med til næste møde. 
 
Lave en analyse på Bornholmerpakken og 
udviklingen af dette koncept – tænkes at 
foregå i efteråret 2023. Bonnie følge op på 
denne på næste møde. 
 
Styrkelse af læringsrummet på CB; Kunne 
vi bruge udemiljøet i 
læringssammenhænge? Ingen bruger rigtig 
udenomsområderne – det opleves ikke 
aktuelt i læringssammenhænge. Petangbane 
og bolde her i uddannelsen. Sejl på 
tagterrasserne hvis man skal kunne bruge 
skærm/PC. 
Oplevelsen fra de studerende er at campus 
eleverne fylder og invaderer de 
videregående uddannelsernes områder. Pia 
vil tage med i Campusfællesskabet. 
Der tales om det at have et lokale fast – et 
ønske fra studernde. 
Der er drøftelser af om elipserummet kan 
blive til 1. sem. klasselokale, med skabe 
med eks. bt-app osv. 
Der bliver drøftet ideer – og der ønskes 
meget gerne ideer. 
Kunne der åbnes op for at studerende 
kunne bruge bademulighederne i CB. Det 
ville gøre det muligt at spille noget bold. 
Huske at tutorer skal intro til 
udenomsarealer, adgange til campus og 
alarmen ved studiestart. Det skal også 
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fremgå i Itslearning, så alle kan finde det 
(MT tager den). 
Karrieredag – med de utraditionelle 
sygeplejestillinger. Måske også over Zoom 
ift. ikke at så mange skal rejse. Hvis de der 
deltog også havde lyst til at være en 
netværkskontakt. Undersøge hvordan 
GDPR regler kan gøre det muligt for 
mailadresser synlige. 
En meget mere synlig opslagstavle/skærm 
med opdaterede oplysninger om arg. evt. 
tilmelding. 
Pia arbejder på at få en stor-normalstr. 
Anatomiskærm ud fællesarealerne. 
 
Der var også en drøftelse af mere 
hybridundervisning. 

Nye skema tider fra efteråret 
2023  
 

Opfølgning på proces   Drøftet forslaget til ringetider. Det 
bemærkes at det kan blive svært at finde 
parkeringsplads. 
Hvis man vil lave delt undervisingsdage er 
mn nød til at gentænke 
eftermiddagspausen, som i orlaget kun er 
på 5 min.  

Gensidig orientering   Alexander et punkt. Meget positivt med 
positiv psykologi (Nanna) – det ville være 
supergodt at have det allerede på 1. sem. 
Godt for gruppearbejde. 
 
Jacob et punkt: Der mangler noget 
historiefortælling omkring 
sammenlægningen af semestrene – hvorfor 
gør vi det og hvad kan de studerende få ud 
af det. Hvorfor er det en gave for de 
studerende. 
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Det opleves problematisk i klinikken – 
bliver mødt som om og meden 
forventning om at vedkommende har haft 
4. semester før det nuværende 3. sem. Der 
er en kommunikativ opgave. 
Der skal revideres lidt på hvilket semester 
der deltager på karrieredag. Forslag om at 
det biver 5. sem. fremover. LM arbejder 
videre med det. 
Forslag om et mere socialt sidste møde 
medspisning og tak for indsatsen inde 
sommerferien. Pia tager det videre. 

Kommende mødedatoer i 2023 
og punkter til kommende møder 

06.06.23 
19.09.23 
30.11.23 

 Simone 1. sem. vil gerne være medlem 


